
U ocekivanju parlamentarnih izbora
vineri, 14 decembrie 2012


{xtypo_quote}Govor kara&scaron;evskog kneza održan u
nedjelju 25. studenog bio je dosta kratak, budu�i da je tog dana Kara&scaron;evo imao u
svojoj sredini važne goste u liku kandidata za Parlamentarne
izbore.{/xtypo_quote} 


Knez je jedino
obavijestio okupljeni narod da �e op�ina zaustaviti vodu na
postoje�im hidrantima i tražio je podr&scaron;ku za tu inicijativu jer
&bdquo;nije po&scaron;teno i niti korektno da odre�ene osobe koriste vodu s
hidranta besplatno, a svi ostali tu istu vodu plate&ldquo;. Zatim su
stupili na scenu kandidati za nadolaze�e generalne izbore. Rije je
o Aurelu Durucu, kandidatu USL-a za Senat i Valentinu Rusuu,
kandidatu iste koalicije za zastupniki dom.



Za razliku od
pro&scaron;lih godina, kada su kandidati raznih politikih stranaka svoje
programe, ciljeve i obe�anja prezentirali sa stepenica zgrade
op�ine, ovaj put su se glavni protagonisti obratili okupljenom
kara&scaron;evskom puku s otvorene scene Zajedni&scaron;tva Hrvata. Duruc Aurel,
USL-ov kandidat za Senat, porijeklom je iz Banata i nakon &scaron;to je
apsolvirao veterinarsku medicinu zaposlio se i radio kao veterinar
jedino u na&scaron;oj Kara&scaron; &ndash; severinskoj županiji. Veoma dobro poznaje
Kara&scaron;evo, kako sam kaže, i zna koji su na&scaron;i problemi. Jedan od
najve�ih problema s kojim se suoava Kara&scaron;evo, mi&scaron;ljenja je Aurel
Duruc, sastoji se u negativnoj evoluciji broja krava u zadnjih
dvadeset i ne&scaron;to godina, odnosno od 1989. naovamo. Ali gospodin
Duruc je na&scaron;ao i rje&scaron;enja. On misli da �e u sluaju da bude
izabran za senatora vjerojatno biti izabran i u poljuprivrednu
komisiju Parlamenta, a tamo �e se pobrinuti da Kara&scaron;evci budu ono
&scaron;to su nekad bili, odnosno jedni od najboljih uzgaja�a krava u
županiji Kara&scaron; &ndash; severin. Vi&scaron;e od toga, u svrhu stjecanja
naklonosti &scaron;to ve�eg broja kara&scaron;evskih biraa, kandidat USL-a se
obvezao na otvorenoj sceni Zajedni&scaron;tva da �e osigurati stalnog
veterinara u Kara&scaron;evu i da �e podržati sve manjine u Rumunjskoj,
ukljuuju�i i hrvatsku manjinu.



	Valentin Rusu,
kandidat USL-a za zastupniki dom, obratio se Kara&scaron;evcima s &bdquo;dragi
prijatelji&ldquo; zato &scaron;to, kako sam kaže, u na&scaron;e mjesto dolazi od
najmanje osam &ndash; deset godina. Koliko je nama poznato, ovaj gospodin
je zadnji put bio u Kara&scaron;evu prije ne&scaron;to vi&scaron;e od tri godine, a
tada je koristio priliku da nam objasni kako je u svojstvu direktora
županijskih puteva intervenirao za popravak puta na Kantar. Istim
prilikom, dakle prije skoro etiri godine, Valentin Rusu je nas
obavijestio da �e tijekom sljede�eg tjedna Udruga za puteve
zapoeti s popravkom puta &bdquo;printr-o plombare, apoi un tratament
termic&ldquo; i da �e veoma esto dolaziti u na&scaron;u sredinu kako bi
otkrio koji su na&scaron;i problemi, koji su problemi komande. Ni&scaron;ta od
toga. Niti put, niti briga za pote&scaron;ko�e kara&scaron;evske zajednice.



Ako se u me�uvremenu
ipak ne&scaron;to promjenilo, onda je to da je gospodin Rusu promjenio
stranku. Prije etiri godine ovaj gospodin je bio u PDL-u, a sad je
u USL-u. Samo &scaron;to nam to s ovom prilikom nije rekao. Za uzvrat, sada
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nam je svima dao do znanja, u diskurzu slinim s onim od prije
etiri godine, da je jedan od na&scaron;ih najve�ih problema županijski
put koji dolazi od nacionalnog puta pa sve do centra sela i koji ima
dužinu od skoro jednog kilometra. Zatim je jo&scaron; dodao kako vjeruje
da �e to biti i realizirano u sljede�em periodu.


Mi mislimo da
gospodin Rusu koristi put Kara&scaron;evo &ndash; Kantar i popravak tog puta
samo kao dobar lajtmotiv kojega rabi u Kara&scaron;evu povodom elektoralnih
kampanja. U stvari, njemu nije stalo do na&scaron;eg puta jer uop�e ne zna
niti koliko kilometara ima taj put. Na kraju diskurza mu je i
kara&scaron;evski knez, prof. Milja Radan, rekao kako put Kara&scaron;evo &ndash;
Kantar ima 6 km, a ne samo 1km. 



 																					Ivan
Dobra
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